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országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,

az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk ( 1 )-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény
42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Prof. Dr. KÁSLER MIKLÓS emberi erőforrások miniszteréhez

,,Hány pszichiáter dolgozik állami alkalmazásban Borsod-Abaúj-Zemplén megyében?" címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarországon, más fejlett országokhoz hasonlóan egyre többen küzdenek valamilyen pszichiátriai
problémával, a mentális zavarok előfordulása egyre nő. Ezenkívül egyre több szakorvosi területen,
szükség van pszichiátriai, szakpszichológusi, illetve egyéb mentálhigiénés szaktudásra. Hazánkban
komoly ellátási problémákat okoz, hogy kevés a pszichiátriai, mentális szakterületeken dolgozó
szakemberek száma.

Kérem Miniszter Urat szíveskedjen válaszolni az alábbiakra:

1. Hány pszichiáter,

2. hány gyermekpszichiáter,

3. hány klinikai szakpszichológus,

4. illetve hány pszichiátriai szakápoló vesz részt állami alkalmazottként Borsod-Abaúj-Zemplén
megyében a szakellátásban?

Várom válaszát.

Budapest, 2018. szeptember 19.

Tisztelettel,

Ungár Péter (LMP)


